
            
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
ΝΟΜΟΣ ΑΤΤΙΚΗΣ
ΔΗΜΟΣ ΧΑΪΔΑΡΙΟΥ

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α

 Από το πρακτικό της 19ης/2011 συνεδριάσεως του Δημοτικού Συμβουλίου
         

Αρ. αποφάσεως : 266

Περίληψη: «Λήψη κανονιστικής απόφασης για τον καθορισμό τέλους καθαριότητας 
                      για την περισυλλογή και την αποκομιδή υποπροϊόντων διαφόρων 
                      εργοστασίων, βιοτεχνιών κλπ. του Δήμου μας, έτους 2012»

Στο Χαϊδάρι και στο Δημοτικό Κατάστημα σήμερα την 7η του μήνα  Νοεμβρίου του 
έτους  2011  ημέρα  της  εβδομάδας Δευτέρα  και  ώρα  18:00  μ.μ. συνήλθε  σε  Τακτική 
Συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο κατόπιν της με αριθμ. πρωτ. 34185/03-11-2011 του 
Δήμου εγγράφου προσκλήσεως του Προέδρου, που επιδόθηκε σε κάθε μέλος στις 03-11-
2011,  καθώς  και στον  Δήμαρχο  σύμφωνα  με  τo άρθρο  67  του  Ν.  3852/2010  και 
δημοσιεύτηκε στο Δημοτικό Κατάστημα. 

Αφού  διαπιστώθηκε  ότι  υπάρχει  νόμιμη  απαρτία,  δεδομένου  ότι  επί  συνόλου 
τριάντα τριών (33) μελών βρέθηκαν παρόντα τριάντα  δύο (32)  μέλη ήτοι:   

Π α ρ ό ν τ ε ς

1 Ε.Καμπόλη 10. Ε. Λιάπης 19.Ν.Παναγιωτάτος 28.Μ.Σελέκος 
2 Α. Λυμπέρης 11.Δ.Χαντζή-Πανταζοπούλου 20.Ι.Θεοτοκάς 29.Β. Παντελάρος

Απών
3.Μ. Λιακόπουλος 12.Η. Περιμένης    21.Δ. Τσατσαμπάς 30.Ε.Γκούσκου 
4 Ι. Κέντρης 13.Δ. Δούμουρα  22. Α. Μποζίκας 31. Κ.Βορέας 
5.Ε. Τοκατλίδη 14.Α.Βουρλούμης 23.Κ. Φουρλής 32.Κ. Ασπρογέρακας
6.Φ. Θεοδωρακόπουλος    15.Λ. Γιαννακόπουλος 24.Α. Μπούτση 33.Κ. Φουντούλης 
7 Σ. Μπαλοδήμας    16. Κ. Αδαμοπούλου 25.Μ. Γιαννάκος 
8.Α. Θεοφίλης 17 Α. Πασπαλιάρης 26.Α. Πανόπουλος 
9.Π. Καραβίτης 18.Φ. Μαραβέλιας   27.Σ. Βαρυτιμιάδης



Ο  Αντιδήμαρχος  Διοικητικών  και  Οικονομικών  Υπηρεσιών,  κ.  Λιακόπουλος   Μάριος, 
εισηγούμενος  το θέμα είπε τα εξής: 

Σας  γνωρίζουμε  ότι  με  τα  αυτοκίνητα  του  Δήμου  μας  περισυλλέγονται  υποπροϊόντα  από 
βιομηχανίες, εργοστάσια κλπ.

Για  την  περισυλλογή  και  αποκομιδή  των  βιομηχανικών  υποπροϊόντων  βιοτεχνιών, 
εργοστασίων κλπ. απαιτούνται δαπάνες καθ’ υπέρβαση του νόμου περί ανταποδοτικών υποχρεώσεων, 
οι οποίες βαρύνουν τον προϋπολογισμό του Δήμου μας.

Σύμφωνα με την Υγειονομική διάταξη ΑΕΣΒ/301 (ΦΕΚ  B’ 63/14-2-64), άρθρο 9 παρ. 1, ο 
Δήμος μας δεν υποχρεούται  να παραλαμβάνει  και  να μεταφέρει  τα απορρίμματα βιομηχανικών ή 
εταίρων εγκαταστάσεων.

Για  να  μπορέσει  ο  Δήμος  μας  να  ανταποκριθεί  στις  δαπάνες  που  απαιτούνται  για  την 
περισυλλογή και αποκομιδή των υποπροϊόντων των εν λόγω βιομηχανιών, εργοστασίων, εργαστηρίων 
κλπ. πρέπει να ληφθεί απόφαση με την οποία να εγκρίνεται το ποσό της δαπάνης που απαιτείται για 
την αποκομιδή των υποπροϊόντων αυτών. 

Για το έτος 2011 το τέλος αυτό είχε οριστεί στο ποσό των 320,00€ ανά φορτηγό.
Προτείνεται , λοιπόν, όλοι οι ανωτέρω συντελεστές να παραμείνουν σταθεροί και για το έτος 2012.

Ως εκ τούτου καλείται το Σώμα να πάρει απόφαση πάνω στο θέμα αυτό. 
                  Ο Αντιδήμαρχος

Διοικητικών και Οικονομικών Υπηρεσιών
                                                            Λιακόπουλος Μάριος 

Στη συνέχεια,  ο  Πρόεδρος  κάλεσε  τα  μέλη  του  Δημοτικού  Συμβουλίου  να  αποφασίσουν 
σχετικά.

Το Δημοτικό Συμβούλιο αφού άκουσε την εισήγηση του Αντιδημάρχου, συζήτησε διεξοδικά 
το θέμα, για το οποίο και διατυπώθηκαν οι απόψεις των Δημοτικών Συμβούλων, όπως αναλυτικότερα 
αναγράφονται στα πρακτικά.

Στη διάρκεια  της συζήτησης οι παρόντες Δημοτικοί Σύμβουλοι της Δημοτικής Παράταξης 
«Πρώτα το Χαϊδάρι» δήλωσαν μέσω του Επικεφαλής τους κ. Δ. Τσατσαμπά ότι  καταψηφίζουν το 
θέμα.

Επίσης  και  οι  παρόντες  Δημοτικοί  Σύμβουλοι  της  Δημοτικής  Παράταξης  «Λαϊκή 
Συσπείρωση» δήλωσαν μέσω του Επικεφαλής τους κ. Μ. Σελέκου ότι καταψηφίζουν το θέμα.

Εν συνεχεία κι  ο Επικεφαλής της Δημοτικής  Παράταξης «Πολίτες  σε Δράση – Οικολόγοι 
Πράσινοι» κ. Ασπρογέρακας Κ., δήλωσε ότι καταψηφίζει το θέμα.

Συνεπώς, μετά την ολοκλήρωση της συζήτησης το Δημοτικό Συμβούλιο

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  
κατά πλειοψηφία (20) υπέρ (12) κατά

Εγκρίνει  τη λήψη απόφασης για μηδενική  αύξηση  (0%) του τέλους  καθαριότητας  για την 
περισυλλογή και την αποκομιδή υποπροϊόντων διαφόρων εργοστασίων, βιοτεχνιών κλπ. του Δήμου 
μας, έτους 2012.

Κατόπιν αυτού, το τέλος παραμένει σταθερό, όπως αναλυτικά παρουσιάζεται στην εισήγηση.

               ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ    Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ       ΤΑ ΜΕΛΗ
  (Υπογραφή)             (Υπογραφή)          (Υπογραφές)

Ακριβές Αντίγραφο
Χαϊδάρι, 08-11-2011
       Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ

ΔΗΜΗΤΡΗΣ  ΜΑΡΑΒΕΛΙΑΣ 


